
    Vaksdal kommune 
 

MØTEPROTOKOLL 
LEVEKÅRSUTVALET 

 
 

Møtedato: 04.02.2020 
Møtestad: Heradshuset, Dale 
Møtetid: 09:00 - 11:00 
 
 
 
 

Møtedeltakarar: 
  

Medlemmer Parti Rolle 

Ivar Rødland Bergo SP Utvalsleiar 

Line Kydland SV Nestleiar 

Trond Olav Magnussen H Medlem 

Evy Beate Kvamme SV Medlem 

Ole-Anders Brekkhus AP Medlem 

Lisa Natalie Johnsen Lunde AP Medlem 

  
  

Varamedlemmer Parti Rolle 

Boris Groth FRP Varamedlem 

  
 

Forfall Parti Møtande varamedlem 

Trygve Jakobsen FRP Boris Groth 
 

 
 
Andre møtande: 
Kommunalsjef oppvekst Ann Kristin Bolstad, kommunalsjef helse og omsorg Solrun 
Hauglum, politisk sekretær Lin Tove Thomassen, rådmann Atle Fasteland og assisterande 
rådmann Åse Elin Myking. 

 

 
 
 

Saksliste 
 
SAKSNR TITTEL 

 
01/2020 GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE 

02/2020 GODKJENNING AV MØTEPROTOKOLL 

03/2020 REFERATSAKER OG MELDINGAR 
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04/2020 BYGG FOR HELSE OG OMSORG - KOSTNADSRAMME OG FRAMDRIFTSPLAN 

 
01/2020: GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Innkalling og saksliste vert godkjent. 
 
Levekårsutvalet  04.02.2020 
 
Behandling: 
Samrøystes vedtak 
 
LEV - sak 01/2020 Vedtak/Tilråding: 
 
Innkalling og saksliste vert godkjent. 

 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
02/2020: GODKJENNING AV MØTEPROTOKOLL 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Protokollen vert godkjent slik han ligg føre. 
 
Levekårsutvalet  04.02.2020 
 
Behandling: 
Samrøystes vedtak 
 
LEV - sak 02/2020 Vedtak/Tilråding: 
 
Protokollen vert godkjent slik han ligg føre.  

 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
03/2020: REFERATSAKER OG MELDINGAR 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Referatsakene vert tatt til orientering. 
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Levekårsutvalet  04.02.2020 
 
Behandling: 
Referatsak 03/2020.1 
Kommunalsjef Ann Kristin Bolstad  gjekk gjennom årshjul 2020 for levekårsutvalet. Årshjulet er ikkje 
eit komplett forslag og det kan koma endringar. 
 
Møtedatoar for 2020 er fastsett. Før kommunestyret vedtek møtedagar for 2021, bør det vurderast å 
gjera tilpassingar slik at tidspunktet passar for alle dei faste medlemmene. 
 
Referatsak 03/2020.2 
Fleire av medlemmene i utvalet uttrykte ønskje om å delta på temakvelden, men det vart vanskeleg 
sidan møtetidspunktet var samtidig med folkemøte for K5. 
 
LEV - sak 03/2020 Vedtak/Tilråding: 
 
Referatsakene vert tatt til orientering. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
04/2020: BYGG FOR HELSE OG OMSORG - KOSTNADSRAMME OG FRAMDRIFTSPLAN 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Kostnadsramme og framdriftsplan vert godkjent og lagt til grunn for forprosjekt og søknad om tilskot 
frå Husbanken. 
 
Rådmann får fullmakt til å tilpasse fordeling av type plassar i dialog med Husbanken for å få 
maksimalt tilskot. Formannskapet vert halde orientert om eventuelle justeringar.  
 
Levekårsutvalet  04.02.2020 
 
Behandling: 
Assisterande rådmann Åse Elin Myking orienterte om saka. 
 
Levekårsutvalet drøfta saka. 
 
Boris Groth (FRP) fremja eit tilleggsforslag til rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Det vert etablert kjøkken, som i alternativ med kombinert løysing, kok-servér og kok-kjøl. 
 
Det vart først røysta over rådmannen sitt framlegg til vedtak, som vart samrøystes vedteke.  
 
Det vart deretter røysta over framstegspartiet sitt framlegg til vedtak, som fekk 3 stemmer, Boris 
Groth (FRP), Line Kydland (SV) og Evy Kvamme (SV) for, og 4 stemmer, Ivar Rødland Bergo (SP), Ole-
Anders Brekkhus (AP), Lisa Natalie Johnsen Lunde (AP), Trond Olav Magnussen (H) mot og falt. 
 
LEV - sak 04/2020 Vedtak/Tilråding: 
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Levekårsutvalet si innstilling til kommunestyret: 
 
Kostnadsramme og framdriftsplan vert godkjent og lagt til grunn for forprosjekt og søknad om tilskot 
frå Husbanken. 
 
Rådmann får fullmakt til å tilpasse fordeling av type plassar i dialog med Husbanken for å få 
maksimalt tilskot. Formannskapet vert halde orientert om eventuelle justeringar.  
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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Før møtet deltok medlemmer i Leverårsutvalet på frukostseminar på Stanghelle i samband med 
nasjonal evaluering av SFO. 
 
Frå kl. 10.15 fekk medlemmene omvising på Dale barne- og ungdomsskule. 
 
 
 
Orientering frå rådmannen 
 
Notat i samband med spørsmål om tildeling av bustad i kommunen. 
Å skaffa seg bustad er i utgangspunktet eit ansvar som ligg på den enkelte innbyggjar, men 
kommunen har på eit generelt grunnlag plikt til å skaffa bustad til huslause og vanskelegstilte som 
treng hjelp akutt eller på noko lengre sikt. Retten til midlertidig bustad omfattar alle som oppheld seg 
i kommunen, sjølv om opphaldet er midlertidig. 
 
Kommunen har tilgang til ulike kommunale bustadar. Det kan vera bustadar for flyktningar eller 
vanskelegstilte. I tillegg kjem omsorgs- og aldersbustadar som vert tildelte etter søknad og er 
behovsprøvde opp mot helsetilstand.  
 
I kommunale bustadar har kommunen ansvar for vedlikehald, og for at bustaden fyller krav, m.a. i 
forhold til branntryggleik.  
 
Bebuarar i denne typen bustadar vert rekna som heimebuande og kan søkja om helsehjelp dersom 
dei treng det.  
 
Kven som bur i denne typen kommunale bustadar, kvifor dei bur der, og kva slags tenester og 
oppfølging dei får, kan ikkje kommunen opplysa om grunna teieplikt og personvern.  
 
Vurdering av om ein person kan bu i kommunen eller treng meir spesialisert butilbod eller 
oppfølging, vert gjort av dei aktuelle instansar utanfor kommunen, t.d. av spesialisthelsetenesta. 
Kommunen pliktar å ta imot innbyggjarar som etter utskriving/heimflytting frå anna opphald treng 
bustad og oppfølging. 
 
Spørsmål frå møtedeltakarane til rådmannen 
 
Lisa Natalie Johnsen Lunde (AP) ønskjer at utvalet skal få presentert ei oversikt over bruk av 
dobbeltrom frå juni og fram til no. Kommunalsjef for helse og omsorg Solrun Hauglum informerte om 
at dette vil bli omtala i kommunen sin årsrapport. 
 
Ho stilte i tillegg spørsmål knytt til fakturering av middagsmat som ikkje vart servert ved Helsehuset 
på Dale, som var omtala i Vaksdalsposten. Kommunalsjef for helse og omsorg Solrun Hauglum 
informerte om at dette er teke tak i og vil bli retta opp. 
 
Ole- Anders Brekkhus (AP) stilte spørsmål om fakturering og at fakturainformasjon ikkje vart 
tilgjengeleg dersom kunde nyttar avtalegiro i bank. Kommunalsjef for helse og omsorg Solrun 
Hauglum skulle sjekke kva som er mogleg. 
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Lisa Natalie Johnsen Lunde (AP) spurte om sak om å nytta barnehage på Jamne som skulebygg burde 
ha blitt lagt fram til behandling for levekårsutvalet. Kommunalsjef for oppvekst Ann Kristin Bolstad 
informerte om at formannskapet har fått dette tilsendt som eit notat og at det er formannskapet 
som må avgjere vegen vidare. 
 
 
 
 


